
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde afd. 24 den 9. oktober 2019 

 

Tilstede: Jan, Bent, Bjerne, Lisbeth, Hanne 

Afbud: Ulla 

 

Referent Hanne 

 

1. Valg af formand 

Jan blev valgt 

 

2. Valg af næstformand 

Bent blev valgt 

 

3. Valg af referent 

Hanne blev valgt 

 

4. Vinterbelysning 

Oplægget blev vedtaget. 

 

5. Vinterbeskæring 

Der var foreslået, at en hæk i Toftevænget skulle fjernes. Den skal IKKE fjernes. 

Beskæringer i Møllebo er okay. Borde/bænkesæt i Møllebo – kunne de flyttes til område ved 

Østervangvej? 

Beplantning i Ågade ændres. 

 

6. Skilte i Toftevænget 

Skilte i Toftevænget skal pt. ikke skiftes. Vi havde svært ved at gennemskue hvor det var og i 

hvilken forfatning skiltene var i. Beslutning udskydes til senere. 

 

7. Eventuelt 

Askebæger ved Ved Åen 2 C bør udskiftes. 

Var det muligt, at trappenedgangen kunne få belysning der var censorstyret og evt. male 

nedgangen hvid, så det hele føles mere lyst? 

Der er omdelt nye brochurer i afdelingen. 

 

Vi ville gerne opfordre kontoret til, at når det er muligt – så sende fotos med til det, vi skal tage 

stilling til. Det er tit svært ud fra en beskrivelse, at skulle tage stilling til noget, vi ikke ved hvor 

er/ser ud. 

 

 

 

 



 

Bestyrelsens mailadresser og mobilnumre: 

 

Jan:  roejen@live.dk  2968 0858  

Bent:  bentsondergade37@gmail.com 3042 0330 

Lisbeth: hennylisbeth@live.dk  2992 0585 

Ulla:  ullapedersen1228@gmail.com 5045 1631 

Hanne: hanne.rungo@privat.dk  4035 6731 

Bjerne: engbergbjerne@gmail.com  29255727 
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